
 
 

 

 
 

كة ال  كة مساهمة عامة ( شر  سمنت الوطنية ) شر

ة  مد لعلان عن ا شيح لعضوية مجلفتر  س الدارة التر

NATIONAL CEMENT COMPANY (PSC) 
Announcing the extension of the nomination period for 

Membership of the Board of Directors 

/ هيئة  بنا  السادة  موافقة  ف  الأوراق ء على  نتشر والسلع  الم بإعلام    المالية  ن السادة  ساهمي 

شيح  عن   التر ة  فتر إدا مد  مجلس  كة  لعضوية  الشر حتر  رة         الموافق الخميس  يوم    لتكون 

شيح لعضوية مجلس   2024/    04  /   18 التر وط  ، ولكل شخص/ مساهم توافرت فيه شر

ي  كة  الشر رة  به إلى إداجلس بموجب طلب يتقدم  ة الم لعضوي  نفسها / الإدارة أن يرشح نفسه
فن

القو  ي 
فن الكائن  الرئيسي  نبذة مقرها  بالطلب  يرفق  أن  وعلى   ، ي  دب  إمارة  الثالثة  الصناعية  ز 

يرغب ي 
التر العضوية  وصفة  مقدمه  عن  أساسه  ترغب  /   تعريفية  على  نفسه  ترشيح  ي 

ا فن

 عضو مستقل(.  –عضو غت  تنفيذي  –عضو تنفيذي )

Based on the approval of the Securities and Commodities Authority we are 

pleased to inform the shareholders that the nominations for the 

membership of the Company's Board of Directors will be Extended till 

Thursday 18 / 04 / 2024. Each person/shareholder who fulfills the 

conditions of nomination to the Board may nominate himself/herself to 

the membership of the Board of Directors by submitting an application to 

the Management of the Company at its Head Office located in Al Quoz 

Industrial 3, Dubai.  The application shall enclose an introductory profile of 

the applicant and mentioning the membership category for which he/she 

wishes to nominate himself/herself (Executive Director/ Non-Executive 

Director/ Independent Director). 

وط عامة:   :General Conditions شر

 .The number of board members to be elected is seven – 1 عة أعضاء. دارة سبعدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإ  – 1

مفتوحا    –  2 الإدارة  لعضوية مجلس  شيح  التر باب  تاري    خ  سيظل   2024/    04/    18حتر 

ا لمتطلبات المادة )
ً
/ر.م( لسنة  3( من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم )9وذلك وفق

كاتبشأن اعتماد دليل   2020  .المساهمة العامة وتعديلاته من وقت لآخر حوكمة الشر

2 – The nominations for membership of the Board of Directors will remain 
open till 18 / 04 / 2024 , in accordance with the requirements of 
Article (9) of the Chairman of Securities and Commodities Authority's 
Board of Directors' Decision No. (3/R.M) of 2020 Concerning Approval 
of Joint Stock Companies Governance Guide and as amended from 
time to time. 

ط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليه ا  –  3 ي  يشتر
وط الواردة فن لشر

كات التجا   2021نة  ( لس 32دي رقم )لقانون الإتحاا ي شأن الشر
رية وقرار رئيس مجلس فن

( رقم  الهيئة  لسنة  3إدارة  المساهمة    2020/ر.م(  كات  الشر حوكمة  دليل  اعتماد  بشأن 

كة وتعديلاته من وقت لآخر. وتعديلاته العامة   والنظام الأساسي للشر

3 – Those who nominate themselves for membership in the Board must 
meet the conditions stipulated in Federal Decree Law No 32 of 2021 
concerning Commercial Companies and Chairman of Securities and 
Commodities Authority's Board of Directors' Decision No. (3/R.M) of 
2020 Concerning Approval of Joint Stock Companies Governance 
Guide and its amendments, as well as the Articles of Association of the 
Company and as amended from time to time. 

ي المادة )  –  4
شح المستندات المشار إليها فن ( من قرار رئيس مجلس 10أن يرفق بطلب التر

 وتعديلاته من وقت لآخر.  2020/ر.م( لسنة 3) إدارة الهيئة رقم

4 – The nomination application shall enclose the documents referred to in 
Article (10) of the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision 
No. (3/R.M) of 2020 and as amended from time to time. 

شح التنا يجوز ل  – 5  زل عن ترشحه لشخص آخر. للمرشح بعد غلق باب التر
5 – Upon submitting the nomination application, the candidate may not 

relinquish his/her nomination to another person. 

ي لوحة الإعلان  –  6
شيح فن ن وبياناتهم الخاصة بالتر كة بنشر أسماء المرشحي  ات ستقوم الشر

اموجودال بالمقر  ب ة  كة  الشر موقع  وعلى  كة  للشر الدولية  لرئيسي  المعلومات  شبكة 
(www.nationalcement.aeبتاري    خ )  2024/ 04/ 22 . 

6 – The Company will post the names of nominees and details of their 
nomination on the notice board at the Company's headquarters and 
on the Company’s website (www.nationalcement.ae) on 22/04/2024. 

ن بعد غلق    –  7 سيتم موافاة هيئة الأوراق المالية والسلع والسوق بقائمة أسماء المرشحي 
شيح.   باب التر

7 – The Securities and Commodities Authority shall be provided with a list 
of the nominees after the nomination period is closed. 

 

http://www.nationalcement.ae/

